

卫理公会以萨迦守望者 17-23/08/2023

八月第三个星期的祷告事项

1. 世界

[a] 自从 2022 年开始瑞典就有焚烧可兰经的极端抗议活动。活动领袖创建了反移民和反伊斯兰组织，并发表穆斯林移民是引发社会课题的原因。由于言论自由规则，瑞典允许抗议人士焚烧可兰经，但对穆斯林来说是亵渎的行为。求主帮助当地政府有智慧解决问题，也将彼此相爱的心放在他们当中，认识爱的源头从天父而来。

<https://c.m.163.com/news/a/H5A0AEE205198006.html>

[b] 第七号台风“兰恩”在 15 日登陆日本西南部，900 多趟航班被取消，数万户家庭断电，24 万人被勒令撤离家园，当局也已经发布洪水和山体滑坡的预警。求天父怜悯日本，我们祈求天父的力量和安慰，愿天父的慈悲之手伸向受影响的地区。赐予他们勇气和坚韧，面对逆境时能够坚持下去。

<https://www.8tvnews.my/internationalnews/taifenglanendengluribenxinanbu-24wanrencheliyu900hangbanquxiao/>

2. 国家

[a] 为投票结果祷告，求天父保守被选举出的领导者，赐予他们智慧和能力，引导他们在服务人民、促进社会进步和维护公共利益方面扮演积极的角色。祷告他们能够真正关心人民的需要，秉持良好的道德。求天父阻止任何要拆毁国家团结，引发种族歧视，迫害其他宗教的计划。

<https://live.chinapress.com.my/ge15/2023election>

[b] 为国家经济祷告，经济分析员和消费人协会促请政府，在明年度财政预算案着重粮食安全，确保不会再引起生活成本高涨问题。祷告政府能够重视渔民、农民和畜牧业者等，给予他们更多补贴和拨款，保障粮食安全，食品产量增加，将有助于降价。

<https://www.chinapress.com.my/20230815/%e4%bf%83%e6%94%bf%e5%ba%9c%e6%b3%a8%e9%87%8d%e7%b2%ae%e9%a3%9f%e5%ae%89%e5%85%a8-%e6%8b%a8%e6%ac%be%5%a2%9e%e4%ba%a7%e9%87%8f%e4%bb%a5%e5%8a%a9%e9%99%8d%e4%bb%b7/>

3. 教会

[a] 祷告上帝的烈焰降下到祂的教会中，使我们锐利，并在祂的熔炉里得到炼净。使我们成为圣洁的子民，预备好去爱、成为、行动和捍卫一切圣洁和正义的。

[b] 为教会成为难民和外籍劳工的祝福祷告。祈求主将爱心和怜悯的心赐给各教会，使教会能够成为他们生命中的光，照亮他们黑暗的生活，使他们得着救赎。

4. 家庭

[a] 求主帮助在家做哥哥或姐姐的基督徒，使他们在家中的见证能够影响弟弟妹妹，使他们可以透过哥哥或姐姐体会神的爱，也看见福音改变人生命的能力。也同样为身为弟弟或妹妹的基督徒祈求，愿他们在家中同样成为见证，影响兄长。

[b] 求主赐爱和关心的动力与没有和父母一起住的兄弟姐妹。求圣灵提醒他们，使他们可以常常关心家中的长辈，愿意花时间打电话，视频电话或请假回家看看长辈，陪陪家人。使年长者体会家人间的爱。

The Methodist Issachar Watcher 17-23/08/2023

Prayer Items for 3rd week of August

1. World

- [a]** Since 2022, there have been extreme protests in Sweden involving the burning of the Quran. The leaders of these activities have formed anti-immigrant and anti-Islam organizations, claiming that Muslim immigrants are the cause of social issues. Due to freedom of speech rules, Sweden allows protesters to burn the Quran, but this is considered blasphemous to the Muslims. We pray, Lord, for your guidance and wisdom to help the local government find a resolution to this issue. May the spirit of love and understanding that comes from our Heavenly Father be present among the people.
<https://c.m.163.com/news/a/H5A0AEE205198006.html>
- [b]** Typhoon No. 7 "Lan" made landfall in south-western Japan on the 15th, resulting in the cancellation of over 900 flights, power outages for tens thousands of households, and the evacuation of 240,000 people from their homes. Authorities have also issued flood warnings and landslide warnings. We implore our Heavenly Father to have mercy upon Japan. We beseech our Heavenly Father for His strength and comfort, and may His compassionate hand reach the affected regions. Grant them courage and resilience to endure in the face of adversity.
<https://www.8tvnews.my/internationalnews/taifenglanendengluribenxinanbu-24wanrencheliyu900hangbanquxiao/>

2. Country

- [a]** Pray for the voting results, ask our Heavenly Father to protect the elected leaders, to grant them wisdom and ability, and to guide them into playing a more active role in serving the people, promoting social progress, and safeguarding the public interest. Pray that they will truly care about the needs of the people and uphold higher moral standards. Ask our Heavenly Father to stop any plans that aims to tear down national unity, to cause racial discrimination, and to persecute other religions.
<https://live.chinapress.com.my/ge15/2023election>
- [b]** Pray for the country's economy: economic analysts and consumer associations are urging the government to focus on food security in next year's budget to ensure that the cost of living will not rise again. Pray that the government will pay attention to fishermen, farmers, and livestock farmers, etc., and give them more subsidies and grants to ensure food security and increase food production, which will help reduce prices.
<https://www.chinapress.com.my/20230815/%e4%bf%83%e6%94%bf%e5%ba%9c%e6%b3%a8%e9%87%8d%e7%b2%ae%e9%a3%9f%e5%ae%89%e5%85%a8-%e6%8b%a8%e6%ac%be%e5%a2%9e%e4%ba%a7%e9%87%8f%e4%bb%a5%e5%8a%a9%e9%99%8d%e4%bb%b7/>

3. Church

- [a]** Pray for the Fire of God to come down on His Church, to sharpen us and refine us in His crucible that we may be a holy people ready to love, be, do and defend that which is holy and just.
- [b]** Pray for the church to become a blessing to refugees and foreign workers. Pray that the Lord will give the church a heart of love and compassion, so that the church can shine a light into the darkness in their lives; and to lead them to Christ for their salvation.

4. Family

- [a]** Pray that Lord will help Christians who are older siblings at home, so that their testimony at home can influence their younger siblings, so that they can experience God's love through their elder siblings, and see how the power of the gospel can change people's lives. Pray also for Christians who are younger siblings, that they may also be witnesses at home and influence their older brothers and sisters.
- [b]** Ask the Lord to give the power of love and concern to children who do not live with their parents. Ask the Holy Spirit to remind them so that they should always care about their elders at home, and be willing to spend time on the phone, video calls, or take time off to go home to see their elders and spend time with their families. May the elderly experience the love between family members.

Pengawal Isakhar Methodist 17-23/08/2023

Doa minggu ketiga Ogos

1. Dunia

- [a] Sejak tahun 2022, terdapat aktiviti protes ekstrem membakar Quran di Sweden. Pemimpin aktiviti ini telah menubuhkan organisasi anti-imigran dan anti-Islam, dengan dakwaan bahawa imigran Muslim adalah punca masalah sosial. Kerana peraturan kebebasan bersuara, Sweden membenarkan para penunjuk perasaan membakar Quran, tetapi ini dianggap sebagai tindakan yang memperolok-olokkan bagi umat Islam. Kami memohon, Tuhan, agar memberi petunjuk dan hikmah kepada kerajaan tempatan untuk mencari penyelesaian kepada isu ini. Semoga semangat kasih dan pemahaman wujud di kalangan masyarakat, mengakui bahawa sumber kasih datang dari Bapa Syurga.
<https://c.m.163.com/news/a/H5A0AEE205198006.html>
- [b] Ribut Taufan Nombor 7 "Lan" telah mendarat di bahagian barat daya Jepun pada 15hb, menyebabkan lebih daripada 900 penerbangan dibatalkan, beribu-ribu isi rumah mengalami pemutusan bekalan elektrik, dan 240,000 orang diarahkan untuk mengungsi daripada tempat tinggal mereka. Pihak berkuasa juga telah mengeluarkan amaran berkaitan banjir dan tanah runtuh. Kami memohon, Ya Bapa Syurga, rahmat-Mu ke atas Jepun. Kami merayu untuk kekuatan dan keselesaan daripada-Mu, serta semoga tangan penyayang-Mu menyentuh wilayah-wilayah yang terjejas. Berikanlah mereka keberanian dan ketabahan untuk berhadapan dengan cabaran ini.
<https://www.8tvnews.my/internationalnews/taifenglanendengluribenxinanbu-24wanrencheliyu900hangbanquxiao/>

2. Negara

- [a] Berdoa untuk keputusan pengundian, dan minta Bapa Syurgawi untuk melindungi para pemimpin yang dipilih, beri mereka kebijaksanaan dan keupayaan, dan membimbing mereka untuk memainkan peranan aktif dalam berkhidmat kepada rakyat, dan menjaga kepentingan awam. Doakan agar mereka benar-benar mengambil berat tentang keperluan rakyat dan menegakkan akhlak yang mulia. Minta Bapa Syurgawi untuk menghentikan sebarang rancangan untuk meruntuhkan perpaduan nasional, menyebabkan diskriminasi kaum, dan menganiaya agama lain.
<https://live.chinapress.com.my/ge15/2023election>
- [b] Berdoa untuk ekonomi negara, penganalisis ekonomi dan persatuan pengguna menggesa kerajaan memberi tumpuan kepada keselamatan makanan dalam bajet tahun depan bagi memastikan kos sara hidup tidak meningkat lagi. Berdoa agar kerajaan memberi perhatian kepada nelayan, petani, dan penternak, dan lain-lain, memberi mereka lebih banyak subsidi dan geran untuk memastikan pengeluaran makanan akan meningkat, untuk membantu mengurangkan harga.
<https://www.chinapress.com.my/20230815/%e4%bf%83%e6%94%bf%e5%ba%9c%e6%b3%a8%e9%87%8d%e7%b2%ae%e9%a3%9f%e5%ae%89%e5%85%a8-%e6%8b%a8%e6%ac%be%e5%a2%9e%e4%ba%a7%e9%87%8f%e4%bb%a5%e5%8a%a9%e9%99%8d%e4%bb%b7/>

3. Gereja

- [a] Doakah Api Allah akan mengurapi Gereja-Nya, mempersiapkan dan menyucikan kita agar kita menjadi umat yang kudus dan sedia untuk mengasihi, bekerja, melayan, dan mempertahankan semua yang kudus dan adil.
- [b] Berdoa untuk gereja sebagai berkat kepada pelarian dan pekerja asing. Berdoalah agar Tuhan memberikan kasih dan belas kasihan kepada gereja-gereja, supaya gereja dapat menjadi Cahaya dalam kehidupan mereka, menerangi kehidupan gelap mereka, dan membolehkan mereka diselamat.

4. Keluarga

- [a] Doa agar Tuhan menolong Kristian yang jadi saudara atau saudari di rumah, supaya kesaksian mereka di rumah dapat mempengaruhi adik-beradik mereka, supaya mereka dapat mengalami kasih Tuhan melalui saudara atau saudari mereka, dan melihat kuasa Injil untuk mengubah hidup. Berdoa juga untuk orang Kristian yang merupakan saudara lelaki atau perempuan, supaya mereka juga boleh menjadi saksi di rumah dan mempengaruhi saudara saudari yang lebih tua.

[b] Minta Tuhan berikan kuasa kasih sayang dan keprihatinan kepada saudara dan saudari yang tidak tinggal bersama ibu bapa mereka. Mintalah Roh Kudus untuk mengingatkan mereka supaya mereka sentiasa mengambil berat tentang ibu bapa di rumah, dan bersedia meluangkan masa melalui telefon, membuat panggilan video, atau meluangkan masa untuk pulang ke rumah berjumpa dengan mereka. Biar warga tua merasai kasih sayang antara ahli keluarga.